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“Yeshua, de naam is verheven”
2013 Crystal Muziek Festival gehouden door Crystal Forum in Israel

De Emotievolle lofprijs weerklonk op het strand van de Zee van Galilea waardoor de stem van de Here werd gehoord door de oren van de aanwezigen in Israel, Jezus geboorte plaats. Het festival 
dat door ongeveer 1700 mensen werd bijgewoond, werd over de hele wereld uitgezonden door de satelieten. (Bovenaan links, lofprijsleider Rose Han; rechts Glory Worship Dance Team.) 

Op 17 mei 2013, hield Crystal Forum, 
de Israelische Pastors Associatie, het 
Crystal Muziek Festival, op een podium 
buiten op het strand van de Zee van 
Galilea. Het riep de adem van de Here op. 

Ongeveer 1.700 mensen van de 
USA, Rusland, Belarus, Duitsland, en 
Zwitserland alsook van Israel kwamen 
naar deze gelegenheid. Het werd 
wereldwijd live uitgezonden door TBN 
Rusland. Ze prezen moedig de naam van 
de Heer Jezus op een openlucht, publieke 
plaats, welke laat zien hoeveel invloed en 
hoe krachtig het Crystal Forum in Israel 
geworden is na de 3 jaar van bediening 
van Dr. Jaerock Lee. 

In Israel is het aantal christenen heel klein, 
omdat grotendeels van de burgers daar tot 
het Judaïsme behoren welke monotheistic is. 
De Israelische wet erkent officieel de vrijheid 
van godsdienst, maar de Joden aanvaarden 
het Christendom niet. Dus “Messiaanse 
Joden” in Israel, die in de Here Jezus 
geloven, worden sociaal buitengesloten, 
en de christelijke voorgangers lijden onder 
vervolging en financiele moeilijkheden. 

Tijdens de twaalf bezoeken gedurende 
drie jaar, van 2007 tot 2009, heeft Senior 

Pastor Dr. Jaerock Lee het heiligheid 
evangelie gepredikt en wonderlijke 
werken verricht die getuigen van 
zijn woorden. Terwijl de plaatselijke 
voorgangers getuigen waren van de 
kracht van Dr. Lee bemerkten zij de 
voorziening van God voor Israel en werd 
het Crystal Forum in 2008 opgericht. 
De organisatie heeft een ontwaking 
veroorzaakt onder de mensen in Israel. 

In september 2009, hebben zij een Israel 
Verenigde Campagne gehouden met Dr. 
Jaerock Lee, en hij verkondigde dat Jezus 
onze enige Redder is, terwijl dit live werd 
uitgezonden in ongeveer 220 landen. 

Sindsdien, heeft het Crystal Forum een 
dynamische bediening verricht door vele 
verschillende methodes toe te passen, zoals 
het houden van seminars voor koppels, 
Jeugdkampen, en Muzieksfestiviteiten. 
In het bijzonder zijn de Voorgangers’ 
gemeenten opgewekt sedert de grote 
werken van bekering en goddelijke 
genezingen werden gezien door de 
zakdoek van kracht waarvoor Dr. Lee heeft 
gebeden (Ref. Handelingen 19:11-12). Ze 
zijn toegenomen in het geloof terwijl ze 
elke dag luisteren naar de boodschappen 

van Dr. Lee, via TBN Rusland, CNL, Holy 
God TV, Rodnoy TV, en internet. 

Het 2013 Crystal Muziek Festival werd 
gevormd door verschillende figuren die 
deelnamen aan zulke activiteiten zoals 
lofprijsleiders van Ashdod, Haifi , Nazareth, 
en Tel Aviv; een Afrikaans lofprijsteam; 
Oxamita van Oekraïne; de bekende 
lofprijzers Gerasim en Valely Korov van 
Rusland; en Alexander Patlis die de leider is 
van het “Nieuw Jeruzalem”, het beroemde 
lofprijsteam van Belarus. 

De Vice-president van de Manmin 
Central Church’s toneel en kunst comité 
en Lofprijsleider, Rose Han, samen met de 
Glory Worship Dance Team waren gevraagd 
om deel te nemen aan de festiviteiten en 
kregen een staande ovatie bij de opening 

van de voorstelling alsook bij het einde 
ervan. Een groot aantal mensen in de zaal 
juichten enthousiast tijdens de voorstelling. 
Ze zeiden dat de Manmin teams de beste 
teams waren tijdens de festiviteiten en 
gaven applaus aan de Lofprijsleider Han 
voor de juiste uitspraak van Hebreeuws en 
Russisch. Sommige anderen zeiden ook, 
“Hun prachtige kledij en decorstukken 
staan mij toe om een beeld te krijgen van de 
hemel.” Deze gebeurtenis werd opgevoerd 
als onafhankelijk programma, en werd 
uitgezonden door TBN Rusland. 

De gastheer zei dat hij zo opgewonden 
was om de Here Jezus te prijzen aan de 
Zeekant van Galilia met zoveel mensen. 
Zij voegden er aan toe dat het de vrucht is 
van Dr. Lee’s Israelische bediening. 
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“De liefde is lankmoedig, de liefde is goedertieren, zij is niet afgunstig, de liefde praalt niet, zij is niet opgeblazen.” (1 Korintiers 13:4)

Liefde is niet afgunstig 
en praalt niet 

Naijver en afgunst hebben een hele slechte invloed 
op ons christelijke leven. In de meeste gevallen, voelen 
wij geen afgunst voor mensen die we niet zo goed 
kennen. We voelen gewoonlijk naijver bij onze beste 
vrienden of bij mensen waarmee we rivaliteit hebben. 
Bijvoorbeeld, wanneer een persoon een restaurant leidt, 
dan wordt hij niet afgunstig op een kantoormedewerker 
die erkenning krijgt in een bedrijf. Maar hij voelt zich 
nerveus en afgunstig wanneer een ander restaurant die 
dezelfde soort keuken serveert meer klanten heeft. 

Ook leidt buitengewone afgunst tot naijver met boze 
daden. Hetzelfde geldt met pralen. Wanneer u wilt 
pralen en erkenning wil verkrijgen, veroorzaakt dat 
ruzie, afgunst en naijver. 

Hoe dan kan iemand geestelijke liefde verkrijgen die 
niet afgunstig is en niet praalt?

1. Liefde is niet afgunstig
Buitengewone afgunst leidt tot het benijden van 

anderen en kan hen zelfs tot slechte daden leiden. 
Wanneer u zich ongemakkelijk voelt wanneer het 
met anderen goed gaat en zij liefde ontvangen, 
betekent dat dat u afgunstig en naijverig bent. 

Wanneer uw hart afgunstig en naijverig is, kan uw 
trots gekwetst worden wanneer u anderen ziet die 
rijker zijn of meer talenten hebben dan u. Wanneer een 
medewerker snel promotie krijgt maar u blijft op een 
lager niveau, dan bent u misschien bitter en verliest u 
de kracht en het verlangen om te gaan werken. Afgunst 
en naijver leiden tot ontmoediging. Wanneer u uzelf 
vergelijkt met anderen, met afgunst of naijver dan zal 
dat het minderwaardigheidscomplex doen toenemen.

Met geestelijke liefde kunt u zich echter verheugen 
met de waarheid. Dit komt omdat u zich gelukkig 
voelt wanneer iets goeds gebeurt met anderen. Maar 
wanneer u ontmoedigd raakt en uw kracht verliest, laat 
dat zien dat u geen liefde hebt. Het betekent dat u nog 
steeds bezig bent met het “ik”. Wanneer uw “ik” liefde 
wil ontvangen en erkenning wil verkrijgen, zal u trots 
worden gekwetst en zal er afgunst opkomen in uw hart. 

Wanneer de afgunst extreem wordt, leidt dat 
normaal tot boze woorden en daden die anderen 
kwetsen. Dit is naijver in daden. Het behoort tot 
het bewijs van de werken van het vlees, welke 
beschreven staan in Galaten 5:19-21. Dus, naijver kan 
het moeilijker maken om gered te worden.

Bijvoorbeeld, Saul, de eerste koning van Israel, stierf 
ellendig in zijn naijver tegen David. David was een 
held die zijn land had gered van Goliat, de kampioen 
van de Filistijnen. Hij was bijna 9’11’’ groot en paste in 
een bronzen wapenuitrusting. Hij was de beste strijder 
van de Filistijnen. Hij tartte God en het leger van Israel 
gedurende 40 dagen. Niettemin, beefden Saul, de 
Koning en het leger van Israel van angst. Toen verscheen 
David plotseling en doodde Goliat, die God lasterde, 
door een slingerende steen. Tenslotte verkreeg Israel een 
overweldigende verkiezingsoverwinning en werd David 
door de Israelieten geliefd als een nationale held. 

Later stelde Koning Saul David aan over de legers. 
Maar een gebeurtenis wekte de afgunst en naijver op bij 
Saul. Op de terugweg van het doden van de Filistijnen, 

werd David door talloze mensen in Israel verwelkomt. 
Toen, zoals opgeschreven staat in 1 Samuël 18:7, 
kwamen sommige vrouwen naar buiten en zongen, 
“Saul heeft er duizenden verslaan, en David zijn 
tienduizenden.” Toen Saul dit hoorde werd hij woedend. 

Hij zei, “Aan David hebben zij tienduizenden 
gegeven, maar aan mij de duizenden; ook het 
koningschap zal nog voor hem zijn?” En vanaf die 
dag keek Saul naar David met wantrouwen (1 Samuël 
18:8-9). Daarna, probeerde hij zelfs David te doden. 
Toen Saul werd gekweld door een boze geest, gooide 
hij zelfs een speer naar David, die de harp aan het 
spelen was voor hem. Hij maakte zelfs een complot 
om David te laten doden door de Filistijnen en beval 
zijn beste soldaten om David te doden. Hij bleef 
afgunstig op David en het stopte niet totdat hij gedood 
werd in de strijd tegen de Filistijnen dat hij ermee 
stopte om naijverig te zijn op hem.

Job 4:8 zegt, “Naar ik gezien heb: wie onrecht 
ploegen en moeite zaaien, die maaien het.” Spreuken 
14:30 zegt, “Een zachtmoedig hart is leven voor 
het vlees, maar jaloersheid is vertering voor de 
beenderen.” Wanneer u het kwade doet, komt het 
als een boemerang terug. Ziektes en rampen thuis 
en in het bedrijf kunnen komen vanwege het slechte 
zaad. Afgunst en naijver zijn alleen schadelijk voor 
ons, en ze zijn grote hindernissen voor ons, die ons 
tegenhouden van het in de geest gaan. Dus we zouden 
ze onmiddellijk volledig moeten uittrekken.

2. Liefde praalt niet
Pralen betekent om te laten zien en op te scheppen over 

zichzelf. De meeste mensen willen opscheppen wanneer 
zij iets beters hebben dan anderen. Dat komt omdat ze 
erkenning en lof willen van anderen. Zij zelf erkennen 
en prijzen nauwelijks anderen voor hun bijdragen. Ze 
denken dat hun prestaties net zoveel verborgen zullen 
zijn als anderen die getoond en erkend worden, dus 
bekritiseren zij gewoonlijk anderen. Zo’n manier van 
pralen loopt soms zelfs uit op ruzie. U denkt misschien 
dat u verhoogd en erkend zult worden wanneer u praalt, 
maar het resultaat is het tegenovergestelde. 

1 Johannes 2:15-16 zegt, “Hebt de wereld niet lief 

en hetgeen in de wereld is. Indien iemand de wereld 
liefheeft, de liefde des Vaders is niet in hem. Want al 
wat in de wereld is: de begeerte des vlezes, de begeerte 
der ogen en een hovaardig leven, is niet uit de Vader, 
maar uit de wereld.” 

Hier is “een hovaardig leven” een menselijke 
houding, waarbij iemand wil pralen overeenkomstig 
de pleziertjes van de wereld. Vleselijke mensen laten 
hun gezaghebbende familie, roem, autoriteit, dure 
auto’s, huizen en sieraden zien. Daar zijn ook degenen 
die pralen over hun innige vriendschap met machtige 
mensen of beroemdheden. Dit komt omdat zij waarde 
hechten aan het leven op aarde.

Maar wat voor nut heeft het pralen over deze 
dingen? Mensen hebben geen voordeel van hun 
werk, wat wordt gedaan onder de zon zoals Prediker 
1:2-3 zegt. Net zoals geschreven staat in Psalmen 
103:15, De sterveling- zijn dagen zijn als het gras, als 
een bloem des velds, zo bloeit hij: wanneer de wind 
daarover is gegaan, is zij niet meer. Met de trots van 
deze wereld, kunnen wij geen echte waarde en leven 
verkrijgen, maar zullen wij eerder vijanden van God 
worden en de weg van de dood gaan.

3. Roemen in de Here
Na het verwerpen van de leugens, welke er voor 

zorgen dat wij de wereld liefhebben, zullen wij geen 
verlangen meer hebben om te pralen en zullen wij geen 
rijkdom, aardse glorie of roem willen. 1 Korintiers 1:31 
zegt, “Wie roemt, roeme in de Here,” Het zegt ons om in 
de Here te roemen voor Gods glorie en niet voor onszelf. 

Het is heel raadzaam om te roemen in het kruis 
van de Here, onze Redder, te praten over Gods 
gegeven genade en getuigenissen te geven over de 
ontvangen antwoorden. Dit komt omdat die dingen 
God verheerlijken en geloof en hoop plant in de 
mensen. Wanneer wij roemen in de Here, zoals dit, 
heeft God welgevallen aan ons, en betaalt Hij ons met 
zegeningen zowel in de geest als in het lichaam.

Maar sommige gelovigen pralen indirect over zichzelf, 
terwijl ze zeggen dat ze de Glorie aan God geven. Ze 
zeggen dat ze dit en dat gedaan hebben en dat dat de reden 
is waarom zij deze zegen kunnen ontvangen. Ze geven de 
eer aan zichzelf. Dus brengt Satan aanklachten tegen hen 
en dan komen ze soms in beproevingen terecht.

De bron van wereldse trots kan ons geen eeuwig leven 
en bevrediging geven. Het wekt eerder nutteloze hebzucht 
in ons op en leidt ons tot de vernietiging. Maar wanneer 
wij onze harten vullen met de hoop voor de Hemel, zullen 
wij kracht krijgen om het hovaardige leven van deze 
wereld te verwerpen. Nadat wij onze harten vullen met de 
waarheid, zal het vleselijke pralen en de wereldse dingen 
tot niets worden. Het is net zoals speelgoed waarmee wij 
in onze jeugd speelden niets wordt en ook andere dingen 
worden alledaags nadat wij opgroeien.

Geliefde broeders en zusters in Christus, de Apostel 
Paulus zei in Galaten 6:14, “Maar ik moge ervoor 
bewaard blijven te roemen anders dan in het kruis van 
Christus (Jezus).” Zoals Paulus zei, bid ik in de naam 
van de Here dat u mag opgaan en mag roemen in Jezus 
Christus, die ons heeft gered en ons de Hemel gaf!

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee 
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Hoeveel goedheid 
heb ik in mij ontwikkeld?
God is Licht en in Hem is geheel geen duisternis. Hij wil dat Zijn kinderen ook volkomen in het Licht verblijven.
Dit komt omdat wij de geestelijke autoriteit kunnen verkrijgen om de duisternis te verdrijven en liefde en zegeningen van 
God voortkomen tot de mate dat wij de zonde verwerpen en goedheid in ons ontwikkelen.
Door over de volgende vragen te mediteren, kunt u onderzoeken hoeveel goedheid u hebt ontwikkeld in u en hoeveel u in 
het Licht verblijft.
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Handelingen 20:35 zegt, “...en herinnert u zich de 
woorden van de Here Jezus, die Zelf zei: Het is zaliger te 
geven dan te ontvangen.” De dingen die we “geven” of 
“ontvangen” zijn inclusief al onze waarachtige daden die 
tijd vereisen en pogingen alsook geld. 

Veronderstel, vele mensen ontvangen financiele steun van 
de gemeente. Sommigen van hen beheren hun Christelijke 
leven ijverig, zijn voortdurend dankbaar, tonen daden van 
dankbaarheid en helpen later zelfs degenen die nood hebben 
om de genade die ze ontvangen hebben terug te betalen. 
Aan de andere kant, zijn er degene die hun dankbaarheid 
uitspreken, maar zij zelf brengen de goedheid niet in de 
praktijk waar zij voordeel van hebben. Ze weten dat het helpen 
van de armen een van de daden is die tot goedheid behoort, 
maar zij verwachten alleen maar dat anderen zulke daden 
van goedheid doen zonder dat zij er zelf naar handelen. Weer 
anderen werken getrouw en vrijwillig om de genade terug te 
betalen, maar ze stoppen ergens onderweg ermee. Ze vergeten 
zelfs het verlangen om de genade terug te betalen wanneer een 
gebrek aan overeenstemming komt in de relatie met anderen.

Laat ons een ander voorbeeld nemen; wanneer een groep 
een samenkomst heeft. Sommigen komen vroeg naar de 
samenkomst, bereiden alles voor voor anderen zodat het goed 

mag gaan, en onderzoeken ijverig alle dingen. Wanneer zij in 
de situatie komen dat ze niet vroeger kunnen komen om de 
voorbereidingen te doen, zijn ze beschaamd en proberen dat te 
voorkomen. Anderen, komen echter gebruikelijk te laat voor 
de samenkomst. Zelfs wanneer zij niet te laat komen voor de 
samenkomst, komen ze aan wanneer de voorbereidingen al 
klaar zijn. Ze maken er de gewoonte van om de voordelen van 
de dienst van anderen te ontvangen.

Hier is een ander voorbeeld. Sommigen van u genieten er 
misschien van om armen te helpen of geschenkjes te geven, en u 
houdt ervan om anderen te dienen, zelfs wanneer u dat niet moet 
doen. Wanneer zij echter u niet danken, denken sommige mensen 
dat ze de plicht van de mens niet kennen of beschouwen hen als 
arrogant en ruw. Door zo te handelen, laat zien dat u een prijs zet 
voor uw diensten. God beschouwt zo’n werken niet als “goed.”

De goedheid of het hart van de geest erkent door God 
geeft eenvoudigweg aan anderen wat zij willen en troosten 
hun harten. God stopt niet met geven nadat Hij een keer 
heeft gegeven, maar Hij verlangt ernaar om de beste dingen 
opnieuw en opnieuw aan ons te geven. We moeten er ook 
plezier in hebben om meer te geven dan te ontvangen, net 
zoals God dat doet, zonder te denken, “Ik heb hem een keer 
gediend dat is genoeg.”

Q
“Ben ik gewend 

om te geven of te 
ontvangen?”

Vele christenen vragen God om hen toe te staan om een 
vorm van goedheid te bereiken zoals een dienend hart of 
een hart van offer. Maar in de realiteit ontbreekt het hen 
aan begrip of aanvaarding van iemands gedrag die niet 
overeenkomt met hun verwachtingen van voordelen.

Bijvoorbeeld, veronderstel een gemeente werker heeft 
samen met u gewerkt, maar hij staat op het punt om in het 
midden van zijn werk naar huis te gaan. Als u nu in goedheid 
hem begrijpt, denkende dat hij wel een reden zal hebben, zult 
u geen problemen daarmee hebben. U kunt ernstiger werken 
zodat het werk volledig klaar is. 

Maar sommige mensen denken, “Ik heb het ook druk en 
moet ook nog dingen doen. Was dit niet van te voren gepland? 
Moet ze nu echt weggaan?” Of ze oordelen denkende dat 
ze zelfzuchtig is. Of ze denken misschien dat ze haar zullen 
vragen om dezelfde uren in te vullen voor hen voor de tijd 
dat ze afwezig was van werk, wanneer zij het vrijwilligers 
werk later doen. Dan, kan hun vrijwilligerswerk niet geofferd 
worden aan God als een geur van goedheid. Het komt bij 

hen op omdat zij het woord van goedheid in hun harten niet 
hebben ontwikkeld en het enkel als kennis hebben verzameld.

Wanneer u de standaard van goedheid toepast voor anderen, 
maar niet voor uzelf, dan zou u wel eens verkeerd kunnen denken 
dat u goed en rechtvaardig bent. U denkt misschien dat u goedheid 
hebt bereikt omdat u veel tijd investeert om te werken voor Gods 
koninkrijk zelfs in uw drukke programma. Wat dan, als u wordt 
berispt toen u op het punt stond om te vertrekken te midden van 
uw werk? U hebt misschien gekwetste gedachten gehad, “Moet hij 
dat nu zeggen? Ik vind het al erg dat ik eerder moet vertrekken. Hij 
zou mij moeten bedanken dat ik al zo hard gewerkt heb tot zover.” 
Misschien neemt u zelfs aanstoot en denkt u dat u gelijk hebt.

Wanneer wij vanuit ons eigen standpunt en voordeel 
denken, kunnen wij geen geestelijke goedheid verkrijgen. 
Mensen van goedheid, denken altijd vanuit de positie 
van iemand anders. Op die manier zullen wij niet de 
gemakkelijkste of beste weg voor ons kiezen, maar zullen 
wij manieren vinden om het anderen gemakkelijk te maken 
en zullen wij een bron van glorie aan God worden. 

Q
“Begrijp ik anderen en 
plaats ik mijzelf in hun 

schoenen?” 

Sommige mensen dienen hun meerdere niet met hun harten en 
gehoorzamen niet binnen de rangen. Maar des ondanks voelen 
zij zich ongemakkelijk wanneer onderschikten hen niet gepast 
dienen, en zeggen ze dat “ze het gezag ondermijnen”! Omdat 
zulke mensen arrogant zijn voelen ze zich ongemakkelijk bij 
mensen die hen niet dienen zoals het hen past.

Laat ons zeggen dat er een project gaande is op uw 
kantoor. Een ondergeschikte maakt een rapport aan uw 
meerdere zonder het u mede te delen. Misschien voelt u 
zich ongemakkelijk en denkt u, “Waarom heeft hij mij niets 
gezegd over het verslag? Waarom heeft hij mijn mening niet 
gevraagd?” Maar mensen die zo denken volgen gewoonlijk 
zelf niet de bevelen op. Wanneer de meerdere hen iets beveelt, 
en dingen komen niet overeen met hun harten, klagen ze en 
voelen ze zich geagiteerd met allerlei soorten van gedachten.

Elke organisatie of groep heeft zijn regels, en ieder individu 
heeft zijn eigen taken. Er kunnen echter verschillende situaties 
zijn: waarbij ze alleen maar de ondergeschikte moeten 

begrijpen en koesteren, en daar waar ze hun fouten moeten 
corrigeren in goedheid om er voor te zorgen dat alles in goede 
order verloopt. Dat is, niet altijd geestelijke goedheid tot 
onvoorwaardelijke goedheid en een ondergeschikte omarmen 
die de regels van de groep overtreden. 

Wat moeten wij doen om zoiets te onderscheiden in 
waarheid en kiezen wat God welgevallig is ten alle tijden? 
We moeten een verlangen om dominant over anderen te 
zijn, om het hoofd te worden, om gediend te worden, en 
erkenning te ontvangen verwerpen en ook afrekenen met 
zelfrespect. We kunnen dan de zaak onderscheiden die van 
ons vraagt om de juniors te begrijpen en omsingelen met 
tekorten van het geval die onze tussenkomst en training 
nodig hebben om de rangen ook te kunnen handhaven. We 
kunnen ook wijs onderscheid maken tussen de gevallen 
waarbij we onze meerdere moeten gehoorzamen en we 
de mening van ondergeschikten moeten aannemen en 
suggesties kunnen geven aan onze meerdere. 

Q
“Hoe  goed dien 

ik mijn meerdere in 
overeenstemming met 

de rangen?”
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“[God] Zelf geeft aan alle mensen leven en adem en alle dingen.” (Handelingen 17:25) 
“En de behoudenis is in niemand anders, want er is ook onder de hemel geen andere naam aan de mensen gegeven, waardoor wij moeten behouden worden.” (Handelingen 4:12) 

1. De Manmin Central Church gelooft dat de Bijbel het Woord  
  van Gods adem is dat volmaakt en onberispelijk is. 
2. De Manmin Central Church gelooft in de eenheid en het   
 werk van God de Drie-eenheid: God de Heilige Vader, God  
  de Heilige Zoon en God de Heilige Geest. 
3. De Manmin Central Church gelooft dat wij enkel vergeven   
 zijn van onze zonden, door het verlossende bloed van Jezus   

 Christus. 
4. De Manmin Central Church gelooft in de opstanding en   
 de Hemelvaart van Jezus Christus, Zijn Tweede komst, het   
 Duizendjarige Rijk en de eeuwige Hemel.
5. De leden van de Manmin Central Church belijden elke keer   
 wanneer zij samenkomen hun geloof door “De Apostolische   
 geloofsbelijdenis” en geloven de inhoud van de woorden.

anmin   ieuwsM  N

anmin   ieuwsM  N

Rita Hazin en Mark Hazin met de familie van haar zoon Rita Hazin en Mark Hazin met de familie van haar zoon 

Dr. Jaerock Lee’s Israel United Crusade 2009Dr. Jaerock Lee’s Israel United Crusade 2009

Ik ben een Oekraïnse Jood. Ik kende 
God niet goed en ik was mijn hele 
leven veracht en geminacht. Maar door 
mijn zoon heb ik over God geleerd en 
de Here. Op een dag, vertelde mijn 
zoon dat hij een bediening wilde leiden 
in Gods beloofde land, Israel!

Het shockeerde mijn man en mij. 
Zonder enige ervaring, wilde mijn 
zoon verhuizen naar een plaats waar 
mensen een totaal andere taal spraken 
dan ons! Ik was zo bezorgd over hem. 
Maar we konden hem op geen enkele 
wijze weerhouden.

In 1991, ging mijn zoon uiteindelijk 
naar Israel. Terwijl ik in teleurstelling 
leefde en in afwezigheid, kwamen 
opeens de woorden van mijn zoon in 
mijn gedachten, “Mam, alle soorten 
van angst komen voort uit ongeloof. 
Waarom leest u de Bijbel niet?” 
Voor de eerste keer in mijn leven, 
knielde ik neer en bad, “Heer, ik wil U 
ontmoeten. Geef mij alstublieft geloof. 
Ik geef mijn zoon aan U, Heer!”

Vanaf dat moment, las ik de Bijbel en 
besefte ik iets echt opvallends. Het was 
dat Joden zoals ik Gods uitverkoren 
zijn en God Zijn enige Zoon Jezus 
naar de aarde zond om de mensheid te 
redden. Het Woord van God werd het 
brood des leven dat mij voorzag van 
leven en mij ware vrede gaf. 

In December 1991, nadat de 
Soviet Unie in elkaar stortte en vele 
landen hun deuren openden voor de 

internationale maatschappij. Toen, 
verlieten vele mensen hun geboorteland 
en emigreerden naar andere landen. 
In Oekraine, nam de criminaliteit toe, 
wat het moeilijk maakte om daar te 
blijven. In 1997, zijn we uiteindelijk 
verhuisd naar Israel waar mijn zoon 
leefde. In 1998 begon mijn gezin naar 
een gemeente te gaan in Ashdod. Maar 
het was echt moeilijk om in Israel ons 
leven te leven. Pastor Oleg Hazin, mijn 
zoon, moest werken om te voorzien in 
zijn levensonderhoud, dus hij kon zich 
niet volledig op zijn bediening richten. 
Ik vond het zo erg om hem zo te zien. 
Hij had een ernstig verlangen om een 
geestelijke leider te ontmoeten die hij 
zou kunnen volgen in de wil van God 
en toegewijd te zijn om zielen te redden. 

In tussentijd in 2007, ontmoetten 
we Rev. Dr. Jaerock Lee, die Israel 
bezocht om zijn bediening te houden. 
We waren getuigen van de talloze 
genezende werken en krachtige 
werken die getoond worden door 
zijn gebed en luisterden naar zijn 
boodschap vol van leven. Terwijl 
we ernaar keken, kwamen we tot het 
besef dat hij de geestelijke leider was, 
waar we naar zochten. Hij moedigde 
Israelische voorganger aan met liefde, 
en fi nanciele ondersteuning. Door zijn 
ondersteuning werd de Israelische 
Voorgangers Associatie opgericht 
onder de naam Crystal Forum, in 2008.

In September 2009, waren we de 
organisatoren van Dr. Jaerock Lee’s 
United Crusade in de Internationale 
Conventie Center in Jeruzalem. In 
Jeruzalem, de hoofdstad van Israel, 

proclameerde hij vrijmoedig dat Jezus, 
onze enige Redder is en verrichtte 
hij verbazingwekkende wonderlijke 
werken van God. Ontelbare mensen 
werden genezen van kanker, artritis, 
en diabetes. Mensen gooiden hun 
rolstoelen en brillen weg. Vele krachtige 
werken gebeurden tijdens de campagne, 
en verheerlijkten God op geweldige 
wijze. Het was een onvergetelijk 
moment gevuld met emoties voor ons. 

Vanaf dat moment, nam de Israelische 
Christelijke bediening een verandering 
van stroming aan in vergelijking met 
die van het verleden. De voorgangers 
werden actiever betrokken in hun 
bedieningen en Messiaanse Joden, die 
behandeld werden als een vervreemde 
minderheid in Israel, prezen God in 
binnenplaatsen en leidden een gelukkig 
christelijke leven in het geloof dat de 
Here aan hen gaf. 

Ik ben een 67-jarige vrouw, maar met 
passie voor de redding van zielen. Ik 
studeer het Woord van God door lessen 
te nemen die worden aangeboden door 
de Manmin International Seminary 
(MIS). Ik plaatste de boeken van Dr. 
Lee zoals de Boodschap van het Kruis, 
Hemel I & II en De Mate van Geloof op 
mijn bureau en predik de boodschappen 
in onze huisgroepen. Wanneer ik bid 
en probeer te herinneren wat ik heb 
verkregen uit de boeken, helpt de Geest 
mij en sta ik standvastig in de waarheid. 

Ik geef alle dank en glorie aan God, 
die mij liet weten dat Jezus Christus 
de Redder is. Ik geef mijn hartelijke 
dank aan Dr. Jaerock Lee die Israel 
leidt met zijn kostbare boodschappen. 

“Ik ben verheugd om de 
geestelijke leider te ontmoeten 

die liefde heeft voor Israel”

In Oktober 2011, moest ik niezen en op 
dat moment voelde ik pijn in mijn linker 
oor. Het medische onderzoek liet zien 
dat ik een middenoor infectie had met 
cholesteatoom. De dokter vertelde mij dat 
het effect kon hebben op mijn hersenen en 
ervoor kon zorgen dat ik zou sterven, als het 
veel erger werd. Hij schreef een medische 
behandeling voor die er voor zorgde dat ik 
naar een groter ziekenhuis moest, een week 
later en een operatie moest ondergaan.

Op dat moment, kwam Pastor Heesun 
Lee, de Algemene Pastor die richtlijnen 
geeft aan mannen en vrouwen in de 
zending en de leiding heeft over de 
voorgangers van alle Manmin gemeenten, 
naar de Suncheon Manmin gemeente voor 
de 1 verjaardagsdienst. Ik ontving van 
haar zakdoekgebed (Ref. Handelingen 
19:11-12) en de ernstige pijn verdween. 
Maar ik hoorde een gezoem in mijn oren 
en kon niet goed horen.

Daarna nam ik elke dag deel aan de 
Daniel gebedsdienst en bad om mijzelf 
te leren kennen en te veranderen. In 
gebed, liet God mij mijn ontvredenheid 
over mijn man beseffen, die toen geen 
vurig christelijk leven leidde. Hij toonde 
mij mijn verlangen om te worden 
bediend, mijn zelfgerechtigheid, en mijn 
koppigheid die in mij was. Ik bekeerde 
mij en probeerde om anderen te begrijpen 
en te dienen met een nederig hart. 

Toen kwam ik in Seoul, en ontving 
het gebed van Dr. Jaerock Lee. Op 4 
mei 2013, werd het bevestigt dat ik 
volkomen genezen ben van de middenoor 
infectie met cholesteatoom. De ziekte 
kan onmogelijk worden genezen op 
natuurlijke wijze, en zelfs met een operatie 
kan het nawerkingen hebben en bestaat 
er het gevaar dat het terug kan komen. Ik 
geef alle dank en glorie aan God. 

Diakones Kyunga Cho 
(Suncheon Manmin Church)

Zuster Rita Hazin 
(Ashdod Manmin Church, Israel)

“Ik werd genezen van 
middenoor infectie 
met cholesteatoom”


